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Bestyrelsesseminar d. 02.02.2025 kl. 09.30�
�

Deltager fra bestyrelsen:  Henning Schmidt, Tim Hedegaard Larsen, Claus 
Munch Andersen, Søren Hornbak, Tom Toft, Peter Dollerup, Erik Meyland og 

Gunnar Mejer Andersen.�
�
�

Dagsorden:�
�

Pkt. 1.�
Kolding Lystbådehavn: D. 30.01 havde Kolding Lystbådehavn inviteret til 
orienterings møde om tiltag der ville ske i 2025. HS og PD deltog fra 
bestyrelsen. Der kunne fortælles om større anlægsarbejde af højvands sikring af 
havnen som skal starte ved dige mod vest og laves ud langs med broerne – altså 
foran vores og de andres klubhuse som vender ud mod lystbåde. Her skal 
terrænet hæves op  i niveau med vores terrasse og legeredskaberne skal flyttes. 
Arbejdet skulle påbegyndes i maj måned – vi er blevet lovet at vores terrasse og 
adgang til klubhuset ikke vil blive påvirket af arbejdet i sæsonen -  arbejdet 
forventes færdig inden jul.�
Vi opfordre Kolding Lystbådehavn til at orientere havnens brugere noget mere 
om hvad der sker af ting på havnen. EM kunne blandt andet fortælle at han flere 
gange har rette henvendelse til havnen om el på den nye oplagsplads – det 
kunne man eksempelvis have brugt et nyheds brev til.�
�

Pkt. 2.�
Aktiviteter 2025: Vi startede med at snakke om dem der skal løbe af stablen.�
Navigation som afsluttes inden d. 1 maj ( problematikken Dansk Sejlunion )  
køres af CMA og SH.�
Sejlerskolen praktisk starter op 1. maj hvor Tim Larsen er blevet den nye 
ansvarlige.�
Fælles spisning TBJ og Kim Fredslund.�
Klubaften d. 27.03 Karin & Thorkild kommer og fortæller om Flodsejlads 3 . 
PD ansvarlig. Vi har haft dialog med Kolding Marinecenter om HF marine fra 



Svendborg. HS tager kontakt.�
Kapsejlads sammen med Kolding Sejlklub – Kim Fredslund.�
Pinsetur til Fredericia HC og Maibritt.�
Sjov med vand i Paradisbugten TL – husk bestilling af trailer ved Dansk 
Sejlunion.�
Vild med vand – hvis det arrangeres i 2025 melder vi fra ligesom sidste gang.�
Sct. Hans aften i Paradisbugten HS.�
Stander hejsning d. 12.04 og nedtagning d. 11.10 HS.�
Broslagning i Paradisbugten PD.�
Efterårstur PD.�
Bankospil d. 04.12 CMA, PD og HS.�
Nytårstaffel TBJ.�
Generalforsamling 27.11 HS.�
Nye tiltag:�
Mentorordning for nye medlemmer EM.�
Åben klubhus d. 27.04 for interesserede med mulighed for at se skolebådene og 
medlemmers både. Samme dag forsøges at oprette en gaste børs til kapsejllads�
bådene.�
D. 23.08 Red barnet tur med børn til Paradisbugten HS.�
Klubaftner i efteråret og til foråret 2026 alle ligger sig i selen og vender tilbage.�
Klargørings suppe igen i år – dato når vejret gør at der er folk på havnen.�
Flotille sejlads. TBJ�
�
  �
Pkt. 3.�
Klubbåde og sejlerskole.�
TL og GMA har været ude at se på 2 brugte L23, deres stand var udvendigt ikke 
bedre end det vi har men var jo udrustet indvendigt til weekend/ferie sejlads – 
prislejet for de 2 både var 25.000 – 35.000.�
Vi beslutter at gøre vores egne klar til skolesejlads og ligger udlejning på 
hylden – vi vil sikre os at bådene efter en weekend er klar til skolesejlads, det er 
jo der indtjeningen er.�
Der udnævnes 2 bådmænd – Brønserud EM og Tillid GMA – reparations 
arbejdet sættes i gang så snart vejret tillader det. Prisen forventes at blive meget 
overkommelig også i forhold til hvis vi skulle ud at købe andre både og i det 
tilfælde ville værdien af vores egne være lig nul kroner.  �
Til sæson start er det en del af praktisk sejlads at eleverne deltager i klargøring. 
Vi diskuterer om vi skal have 1 og 2 års forløb på praktisk sejlads – dette 
praktiseres på Nordhavnen og på et instruktør kursus som TL og GMA har 



deltaget i ved Dansk Sejlunion der var vi den eneste klub der var repræsenteret 
som kørte 1 årsforløb. Vi kigger på hvilket niveau elever til den kommende 
sæson har og tager det op derefter. Mulighed øvede 1 årsforløb og helt nye 
sejler 2 årsforløb.�
Ungdomssejlads/handikapsejlads – alle er er enige om  at vi lader det ligge.�
�

Pkt. 4.�
Bestyrelsens arbejde.�
Alle giver udtryk for at den måde samarbejdet køre på er godt og det lader jo 
også til at vores medlemmer syntes dette.�
Alle poster er besat og kun GMA vil gerne at med sekretær posten :-) men 
ingen byder ind på denne.�
Vi skal allerede nu begynde at se på om vi har emner til bestyrelsen til 
generalforsamlingen – vi ved jo SH stopper – så hovederne i blød.�
�

Pkt. 5.�
Samarbejde med andre klubber.�
HS vil prøve at invitere vores nabo klubber endnu en gang. Og vi skal også se 
på om der kunne være andre klubber som nødvendigvis ikke har med vand at 
gøre som kunne have vores interesse.�
Kapsejlads – der skal vi have fokus på at en af vores repræsentanter er ved at 
være oppe i alderen – kunne vi have en afløser til denne post.�
Kapsejladschefen Kim Fredslund har sagt ja til stadig at være tovholder, vi siger 
ham mange tak for det.�
TT og HS deltager i et møde inden opstart af kapsejlads i år.�
TL havde fremsat et ønske om at der kunne laves en aftale med klubber også 
unden for fjorden om lån af hinandens broer, HS følger op på denne.�
�

Pkt. 6.�
Økonomi.�
SH fortæller at der lige nu er lidt lavvande i klubben men dette er helt naturligt 
da vi jo er i gang med kontingent opkrævning.�
GMA kan fortælle at han har gang i 2-3 flere sponsorer til skolebådene.�
Kan vi gøre mere for at vores sponsorer – få hængt en tavle op udenfor vores 
dør og kan vi annoncere for dem på hjemmesiden, CMA kigger på muligheder 
på vores hjemmeside.�
Søgning på fonde stilles på standby til vi har nogle oplagte emner til dette.�
�

Pkt. 7.�



Paradisbugten.�
Vi får som tidligere besluttet en omkostning her i foråret på nye pæle, PD  
tilrettelægger dette projekt og vil tage kontakt til Tordenskjolds soldater når 
tiden oprinder. Toilettet skal der også kigges på.�
Vi er alle klar over at Paradisbugten er en del af vores identitet hos 
medlemmerne.�
�

Pkt. 8.�
Klubtøj.�
Er der stemning for at vi kan tilbyde noget tøj med vores logoer på.�
Der arbejdes videre på ideen, det skal bare ikke være sådan at vi som klub 
involveres økonomisk. GMA kommer tilbage med et eventuelt oplæg.�
 En god konstruktiv dag slutter, TAK.�
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